



HURTIGRUTEN
EXPLORER



Mads Rio

Kayak instructor

EN Mads is one of the pioneers regarding to river paddling in Voss (Norway), and therefore has quite a few first time paddlings in some of the classical rivers in Voss, e.g. Brandsethelva and Myrkdalselva – two rivers that attract paddlers from all over the world. In 1994, he was the first man who plunged into the ravine called Årsbrekkkjelet.

DE Mads ist einer der Pioniere in Sachen Paddeln in Voss (Norwegen) und hat daher einige Erstbefahrungen auf den klassischen Flüssen in Voss durchgeführt, z. B. Auf dem Brandsethelva und dem Myrkdalselva – zwei Flüssen, die Paddler aus aller Welt anziehen. 1994 war er der erste, der die

Årsbrekkkjelet is also known as “moneydrop” within the paddlers community.) During the annual week of extreme sport called EkstremSPORTveko, he is in charge of the kayak competitions. In the first seven years of EkstremSPORTveko, he was a committee member or committee chairman. Since the middle of the 90ies he

Årsbrekkkjelet-Klamm hinabfuhr. (Die Årsbrekkkjelet-Klamm ist unter Paddlern auch als “moneydrop” bekannt.). Während der ExtremSPORTwoche (EkstremSPORTveko) ist er für die Kajakwettbewerbe zuständig. In den ersten sieben Jahren der ExtremSPORTwoche war er Mitglied oder Vorstand des

OUR EXPEDITION TEAM

has arranged river kayak courses and he has also paddled large parts of the Norwegian coast using an ocean kayak. Mads has achieved the titles “Supervisor – River” and “Activity Leader – Ocean” from the Norwegian Paddling Association education path.

Organisationskomitees. Seit Mitte der Neunziger Jahre führt er Flusskajaklehrgänge durch und hat außerdem große Teile der norwegischen Küste mit dem Seekajak befahren. Mads ist Inhaber der Titel “Supervisor – River” und “Activity Leader – Ocean” der Norwegischen Paddelvereinigung.